
Van het bestuur 
 
De afgelopen dagen hebben in het teken gestaan van sneeuw, vorst, koude nachten…. kortom echt 
winterweer! 
Afgelopen zaterdag was het de bedoeling om te starten met de trainingen voor de jeugd, maar de 
winterse omstandigheden maakten dit niet mogelijk. Hopelijk lukt het aanstaande zaterdag wel. 
 
Het bestuur heeft afgelopen dinsdag online vergaderd. De belangrijkste zaken die zijn besproken: 
- evaluatie van de Pubquiz. We kijken hier met een goed gevoel op terug. Het was fijn om elkaar 
online te zien! Als vervolg hierop blijft het belangrijk om te kijken hoe we in deze Coronatijd de 
binding met alle leden kunnen onderhouden. 
- voor sportverenigingen komt er opnieuw de mogelijkheid om een financiële tegemoetkoming aan 
te vragen. Voor T.O.P. gaan we proberen deze ook weer binnen te halen, want we kunnen de extra 
inkomsten goed gebruiken. 
- we zitten nog midden in de Corona-pandemie, maar het is toch goed om vooruit te blikken naar evt. 
start van het veldseizoen en de opening van de kantine. Mocht het zover zijn, dan hopen we dat veel 
leden bereid zijn om een handje te helpen. 

De volgende Topper verschijnt op 28 februari, aan het einde van de voorjaarsvakantie. 
 
Vriendelijke groet, 

Esther van der Schee-Roest 

Agenda 

Bestuursvergadering 10 maart 

 

Volgende week zal er geen Topper komen vanwege de vakantie 

 


